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Referat styremøte 31.10.07 

 

Til stede: Ole Håkon, Jan Robert, Trygve, Ingvar, Svein, Frank Ove. 
 
Sak 22-07. Referat forrige møte. 
 Referat fra forrige møte ble gjennomgått med følgende kommentarer. 

Hjemmesiden er nå oppe å gå i ny versjon. Vi mangler fortsatt en som kan stå 
ansvarlig for driften etter årsmøtet. 
Forsikringer er gjennomgått med KME og vi har redusert premien med ca 2000,- pr. 
år.  
Nytt pokalskap jobbes det med slik at vi kan få dette opp på Stemtjønn. 
Årsmøtet er aventert i Fevænnen, Budstikka samt på vår hjemmeside. 
Johan Sørli er påmeldt til instruktørkurs 2 på Værnes. 

 
Sak 23-07. Innkomne forslag til årsmøte. 

Det er kommet inn 2 forslag til årsmøtet. 
• Forslag om å utvide styret i ungdomsutvalget til 5 medlemmer.  
• Forslag om endringer av regler for interne skytinger innen laget. 
Se eget vedlegg til innkalling årsmøte 

 

 
 
Sak 24-07. 17.mai 2008. 

Styret er enige om at vi søker om å være med å arrangere 17. mai 2008.  
 
Sak 25-07 Landslotteriet 2008 
Årsmøtet tar stilling til om laget skal gjøre en ekstra innsats for å selge flere lodd enn vi får 
tildelt. 
 
Sak 26-07. Eventuelt 

o Styret anbefaler at vi arrangerer skoleskyting også i år. Ungdomsutvalget tar 
ansvar for organisering. 

o Laget har søkt om frifondmidler til ungdomsvirksomheten og har fått tildelt kr. 
8000,- HURRA!! 

o Budsjettforslag for 2008 ble gjennomgått, med en kommentar på at vi må få 
endelig avklart hva vi får i spillemidler for 200m etter innsendt regnskap. 

o Husk å ta med en orienteringsak angående oppgradering/utvidelse av 100m. 
 
  
Ref. Svein 

 
 


